
Rådet  för funktionshinderfrågor i Älvsjö  lämnar följande synpunkter

Upprustning av hundrastgård i Solberga
Rådet har tagit del.

Parkleken Kristallen 
Rådet har tagit del.

Upphörande av nämndens pensionärsråd och råd för funktionshinderfrågor
Rådet beklagar det beslut som fattats att slå samman Älvsjö stadsdelsnämnd
med Hägersten-Liljeholmen. Som en följd av detta utses ett nytt pensionärsråd
och råd för funktionshinderfrågor.  
Vi  emotser besked betr sammansättningen av det nya funktionshinderrådet.

Riktlinjer om föreningsbidrag
Rådet har tagit del.

Betänkandet av utredning av välfärdsteknik i äldreomsorgen.
Rådet har tagit del.

Förslag till detaljplan för Jutesprånget 9
Betr förslaget om ny bebyggelse vid Johan Skyttes väg av tre fastigheter med ca 60 
lägenheter är dessa endast en del i annan planerad bebyggelse i närheten. 

Då man här går ifrån tanken på villaområde utan planerar för högre hus så vill rådet 
framhålla att det är angeläget med tillgängligheten för rörelsehindrade till samtliga dessa 
lägenheter. Vidare beklagar vi att man inte här planerar in några LSS- lägenheter-. 

Månadsrapport för maj
Rådet har tagit del av månadsrapporten och vill ånyo uttrycka vår förvåning över att även 
maj månad innebar ett överskott  på kontot för funktionshindrade med tanke på  alla 
åtstramningar, som gjorts inom denna verksamhet.

Rondellen
Rådet har önskat få en rapport betr Rondellen. Vi vore tacksamma  om förvaltningen ville 
informera i detta ärende det nya rådet snarast. 

Slutord
Ordföranden Helena Lanzer-Sillén vill  slutligen uttala ett stort tack till  samtliga  ledmöter, 
vilka alla lagt ned mycket arbete i rådet för att  förbättra för funktionshindrade i  Älvsjö.  
Också ett varmt tack till dåvarande nämndsekreteraren m fl  i personalen för gott 
samarbete.


